
Advies met betrekking tot concept voorstel wijziging artikel 8, sub 2 
verordening ambtelijke bijstand en fractieondersteuning m.b.t. 
fractiebudgetten

Het voorstel tot aanpassing van de verordening van Weert Lokaal brengt geen wijziging 
aan in de huidige systematiek. De discussie spitst zich toe op de verdeling van het vaste 
gedeelte.

De oorspronkelijke fractie houdt het vaste gedeelte van € 3.700,- ook in de 
huidige regeling over het hele jaar. Een nieuwe fractie krijgt een gedeelte van 
dit bedrag voor het resterende deel van het jaar (dat gaat dus niet van het 
vaste gedeelte van de oorspronkelijke fractie af).

Wellicht dat verwarring ontstaat door de vermelding dat het bedrag teruggestort wordt. 
Formeel zou dat moeten gebeuren maar het terugstorten van de vaste bijdrage zoals in 
de huidige regelgeving omschreven vindt om praktische redenen nooit plaats. Dat heeft 
echter geen gevolgen voor de toe te kennen bedragen. Terugstorten zou bijvoorbeeld 
betekenen dat eerst een bedrag wordt teruggestort door de oorspronkelijke fractie met 
alle administratieve handelingen van dien, terwijl precies ditzelfde bedrag vervolgens 
weer wordt overgemaakt aan de oorspronkelijk fractie (met opnieuw administratieve 
handelingen). Terugstorten gebeurt wel bij het variabele gedeelte. Dat teruggestorte 
bedrag wordt vervolgens overgemaakt naar de nieuwe fractie.
Verder kan verwarring ontstaan door de reserve welke een fractie heeft. Zie artikel 9, lid 
6:
Bij splitsing van een fractie wordt de reserve verdeeld over de betrokken fracties naar 
evenredigheid van het aantal bij de splitsing betrokken leden, voor zover deze reserve 
niet meer bedraagt dan 30% van de bijdrage die de oorspronkelijke fractie in het 
voorgaande kalenderjaar ontving.

Als er een reserve is gaat er een gedeelte van de reserve met het raadslid mee naar de 
nieuwe fractie (ongeacht of het lid zich aansluit bij een andere fractie of niet). Deze 
reserve komt bovenop het vaste bedrag welke een fractie jaarlijks krijgt en betreft dus 
niet het vaste bedrag.
Wat betreft de aanvullende opmerking over dat er tot dusverre nooit een verhoging van 
het fractiebudget heeft plaatsgevonden kan door de raad overwogen worden het bedrag 
te verhogen. Zeker gezien de inflatie in de afgelopen jaren is dat redelijk. Wat betreft de 
opmerking over het verschil in fractiebudget per fractie zijn er wellicht ook redenen aan 
te voeren waarom een kleinere fractie hetzelfde budget toekomt. Hierin verschil maken 
wordt vooralsnog niet geadviseerd.
Het ligt in de planning om de verordening op de ambtelijke bijstand en 
fractieondersteuning te herzien. Het presidium en de raad wordt dan een concept 
voorgelegd. 
Samenvattend luidt het advies om de voorgestelde wijziging niet aan te brengen, de 
verordening te herzien waarbij andere eventuele wijzigingen (zoals een verhoging van 
het budget) kunnen worden aangebracht.


